
   Αθήνα, 24/09/2020 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 

ΠΡΟΣ :  Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 

 

 

ΘΕΜΑ : «Ανάγκη αναθεώρησης της Υπουργικής πρόθεσης για κατάργηση του 1ου 
Συντάγματος Πεζικού, που έχει έδρα στη Φλώρινα» 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Με λύπη μας αλλά και με πολλή ανησυχία, πληροφορηθήκαμε από κατοίκους της περιοχής 

της Φλώρινας την πρόθεση της πολιτικής ηγεσίας του Υπουργείου Εθνικής Άμυνας της χώρας 

να καταργήσει το 1ο Σύνταγμα Πεζικού, που έχει έδρα στη Φλώρινα. Το γεγονός αυτό θα 

λειτουργήσει άκρως αποσταθεροποιητικά για την άμυνα της πατρίδας μας στα σύνορά της και 

κάθε σκέψη για πραγματοποίηση του ανωτέρω σκοπούμενου είναι ανάγκη να παραβλεφθεί 

προς διατήρηση του αξιόμαχου των Ενόπλων Δυνάμεων και προς διατήρηση του αισθήματος 

της ασφάλειας των συμπατριωτών μας, που ζουν κοντά στα σύνορα της χώρας μας, φυλώντας 

Θερμοπύλες. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:  

1. Είναι αληθής η πληροφορία που έχει περιέλθει στην αντίληψή μας, περί σκοπούμενης 

κατάργησης του 1ου Συντάγματος Πεζικού, που έχει έδρα στη Φλώρινα; Αν ναι, ποια είναι τα 

στοιχεία ταυτοποίησης της σχετικής Υπουργικής Απόφασης και πότε προβλέπεται να τεθεί σε 

ισχύ η εν λόγω; 

2. Αν η παραπάνω πρόθεσή σας είναι σε διαδικασία υλοποίησης, ποιος είναι ο λόγος για τον 

οποίο προβαίνει η αρμόδια για την άμυνα πολιτική ηγεσία της χώρας στην κατάργηση ενός 

τόσο νευραλγικής σημασίας στρατιωτικού τμήματος για την άμυνα των συνόρων μας; 

3. Προτίθεσθε να αναθεωρήσετε την επικείμενη κατάργηση του 1ου Συντάγματος Πεζικού, που 

έχει έδρα στη Φλώρινα, προς αποφυγή όλων των ανωτέρω αναφερόμενων δυσμενών 

συνεπειών αυτής της πράξης, εις βάρος της άμυνας της χώρας μας και των Ελλήνων 

συμπατριωτών μας, που ζουν σε ακριτικές περιοχές; 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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